

《单词百科:availing是什么意思?availing怎么发音?availing的解释和用法》

英语单词availing是什么意思?availing怎么读?availing怎么发音?简答网为您整理了availing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



availing怎么读

availing的读音:[veil ɪŋ]

availing的意思

1、v.有用于，有益于，有助于(avail的现在分词);

availing的相关词组

- 1、avail oneself of 利用;乘;趁;假;
- 2、avail of 利用;
- 3、no avail No avail

- 4、 of no avail 无效;白白;无补;
- 5、 avail against 克服...而成功;
- 6、 avail nothing 毫无用处
- 7、 avail little 几乎没有用处
- 8、 avail much 很有用处

availing的近义词

- 1、 advantage n.有利条件;益处;优越（性）;处于支配地位;
- 2、 aim vt.瞄准;对准;踢向;挥向;
- 3、 apply vt.应用，运用;申请;涂;敷（药）;
- 4、 assistance n.帮助;援助;支持;资助;补助;辅助;
- 5、 befriend vt.以朋友的方式对待;帮助;照顾;

availing的双语例句

- 1、 The party availing itself of set-off shall notify the other party.

当事人主张抵销的,应当通知对方.

- 2、 Desert improving temperature effect was availing to accelerate the growth process of cotton.

沙漠增温效应有利于棉花生育进程的加快。

- 3、 Fully availing of the performances of database management and web broadcasting.

充分发挥数据库管理网络视频播放的功能。

- 4、 However, one must be careful while availing a2nd mortgage loan.

然而，我们必须小心，同时，利用获得第二按揭贷款。

- 5、 So it's evident that the customer availing online bank account is increasing day by day.

所以，它的可见广大客户利用网上银行账户是与日俱增。

6、By availing this opportunity, I would like to briefly introduce the situation in Jinhua.

借此机会，我简要介绍一下金华的情况。

7、The best part of availing offers using promotional codes is that several of these are offered by big brands.

最好的推广应用提供了一部分代码利用这些优惠是由几个大品牌。

8、So now, you know how you can avoid your immediate financial crisis by availing fast payday loan services.

因此，现在你知道你怎样才能避免你的眼前的财务危机所利用快速垫款贷款服务。

9、The efficiency of household saving-investment transformation should include two parts, the efficiency of capital forming and the efficiency of capital availing.

完整的居民储蓄-

投资转化效率应该包括资本形成效率和资本形成后的资本配置使用效率两个层次。

10、By availing the simulate system, both the drivers and the passengers are provided with a lifelike scene.

通过这个模拟系统，它为列车司乘人员提供了一个逼真的模拟行驶情景；

11、This paper introduced a method availing autocorrelation functions to estimate the image fractal dimension, and the method can detect classification of the wood texture.

介绍了一种利用自相关函数来估算图像分形维数的方法，并将其应用到木材的纹理分类检测中。

12、Simon Wong: And New Zealand is availing a growing responsibility, to save this genetic treasure house for the future.

为了这片基因宝库能够继续留存，新西兰正在担负起日益增长的责任。

13、All of these will be given to you in exchange for a strict compliance of their terms and conditions while availing their program.

所有这些，你将得到严格遵守，以换取他们的条件，同时利用其纲领。

14、In the meantime, variation and claim, the major changes in the engineering contract, is the key to availing maximum interest for the project.

同时变更和索赔作为工程项目合同中最大的变数，能否做好工程项目中的变更和索赔，是工程项目能否获得最大经济利益的关键因素。

15、By analysis of test for model of hydropower station with inclined ceiling tailrace an online data acquisition, data analysis and control method availing to virtual instruments is designed.

通过对变顶高尾水洞大型水电站模型试验的分析，设计了一种用虚拟仪器技术，实现在线数据采集、数据分析和控制的方法。

16、A simple device, that can form continuously changed Mach number flow only by adjusting the wedge angle, was designed availing the theory of shock wave reflection.

利用消波反射波系的基本原理，设计了一种只需要调节楔板角度就可以实现马赫数连续变化。

17、Noirtier and Valentine had given him leave to go twice a week, and he was now availing himself of that permission.

诺瓦蒂埃和瓦朗蒂娜允许他每星期去两次，他现在正是利用那份权利。

18、The party availing itself of termination of a contract in accordance with Paragraph 2 of Article 93 and Article 94 hereof shall notify the other party.

当事人一方依照本法第九十三条第二款、第九十四条的规定主张解除合同的，应当通知对方。

以上是简答网为您整理的availing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于availing

g的用法、availing的释义、avai

ling的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/availing>